
Revizní komise 
Okresní fotbalový svaz Opava 

Vodárenská 2736/18, 747 07 Opava 
 

Komuniké z 4. řádného zasedání Revizní komise Okresního fotbalového svazu Opava (RK OFS), 
které se konalo dne 20. června 2022. 
 

RK OFS na svém 4. řádném zasedání po konzultacích a kontrolách u Šárky Gerecké – účetní OFS 
Opava a ekonomky RS ČUS v Opavě: 
 

1) Dokončila zprávu (vyjádření) č. 003 - Revizní komise Okresního fotbalového svaz Opava (RK) 
s předmětem: Vyjádření RK k výsledkům hospodaření OFS Opava za rok 2021. 
 
RK konstatovala: 
Revizní komise OFS Opava konstatuje, že kontrolované doklady (bankovní výpisy, pořízený 
materiál, náklady jednání komisí a VV, jízdné/cestovné, náklady na turnaje, odměny a odvody, 
školení, odměny rozhodčím, nepeněžité ceny, náklady na reprezentaci, poštovné, telefon, 
internet, účetní služby a nájem, stravování…) nevykazují nestandardní výstupy a kontrolou 
nebyly zjištěny žádné závady a nedostatky. Daňové přiznání je také v pořádku. 
 
Revizní komise OFS Opava provedla detailní kontrolu dvou největších nákladových středisek: 
komise mládeže a sekretariát OFS. 
 
Revizní komise OFS Opava konstatuje, že hospodaření OFS Opava 2021 nevykazuje žádnou 
nehospodárnost či jiné negativní tendence a je vedeno v souladu s platnými předpisy  
o podvojném účetnictví. 
 
RK hodnotí kladné hospodaření VV OFS Opava, při vlivech pandemie, za úspěch s velkou 
odpovědností. 
 
 
RK doporučila: 
I.) Udržet nastolený trend finančního plánování OFS Opava a reagovat při aktualizacích 

rozpočtu na vnější vlivy tak, aby hospodaření 2022 až 2024 nebylo ztrátové. 
 
II.) Naplánovat rozpočet 2022 a další tak, aby VV vygeneroval rezervu na posílení odměn 

sekretáře. Vnitřní dluh FAČR k OFS (celorepublikově) má vliv na nedostatečný příjem  
pro OFS Opava, který se odráží v nestandardně nízké odměně sekretáře, a proto Revizní 
komise OFS Opava doporučuje VV OFS Opava plánovat rozvážně výdaje a nalézt finance na 
posílení odměn sekretáře OFS Opava.  

 
III.) Plánovat a připravit rezervu na minimalistické fungování OFS Opava po dobu alespoň 

prvního čtvrtletí, protože státní dotace prostřednictvím FAČR pravděpodobně nikdy 
nebudou k dispozici na začátku roku.  

 
  



 

2) Dokončila zprávu (vyjádření) č. 004 - Revizní komise Okresního fotbalového svaz Opava (RK) 
s předmětem: Vyjádření RK k dotacím OFS Opava 2021 (FAČR, Statutární město Opava,  
MS-kraj, stát). 
 
RK konstatovala: 
OFS Opava v roce 2021 získala dotace z FAČR a ze Statutárního města Opava, dotace od  
MS-kraje nebo státu OFS Opava v roce 2021 neobdržela.  
 
Tabulka č. 1 – dotace FAČR 

Titul Hodnota [Kč] Popis 

Ze zdrojů FAČR 160400Kč z vlastních zdrojů FAČR v rámci projektu Fotbalová revoluce 

Dotace na činnost  447555Kč podpora z programu Organizace sportu MŠMT 

Dotace SMO 50000Kč Dotace SMO na akci „O POHÁR MĚSTA OPAVY“ – okresní kola 

CELKEM 657955Kč  
Zdroj: ekonom OFS Opava, vlastní zpracování RK 

 
Revizní komise OFS Opava informuje, že dotace Statutárního města Opava mimo standardních 
parametrů vyžadovala spolufinancování, což OFS Opava poskytovateli doložil. 
 
Revizní komise OFS Opava konstatuje, že dotace byly využity v souladu s podmínkami, 
kontrolou nebyla zjištěna žádná věcná ani formální pochybení, jednotlivé doklady i odměny 
byly řádně uhrazeny, finanční prostředky byly použity v souladu s účelem dle podmínek 
smlouvy a programu. 
 
 
Revizní komise OFS Opava doporučila: 
Revizní komise OFS Opava doporučuje, aby byl kontrolován soulad s podmínkami dotace  
v parametrech uznatelných nákladů. 

 
 

Revizní komise OFS Opava předala obě zprávy VV OFS Opava. 
 
Revizní komise OFS Opava pověřuje předsedu Revizní komise OFS Opava, aby: 
- odevzdal zprávy č. 03 a č. 04 VV OFS Opava, 
- vypracoval zprávu pro delegáty MVH OFS Opava 2022. 
 
 

V Opavě dne 20. 06. 2022 
 
 

RK OFS Opava: Gabriela Štverková, Rudolf Sněhota a Marek Hájek 


